
Z A P I S N I K 

 

sa 03. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin odrţane 16. srpnja  2013. godine u 

prostorijama Općine Ĉepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 19,00 otvorio predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazoĉno  11 ĉlanova Vijeća od izabranih 17, te da Vijeće moţe pravovaljano 

odluĉivati. 

 

NAZOĈNI ĈLANOVI VIJEĆA: 

1. Draţen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Valentin Pavleković 

4. Josip Mioĉ 

5. Ivan Galir 

6. Josip Đimber 

7. Ivana Blaţević 

8. Mario Ţanko 

9. Lara Liović Nadaţdi 

10. Ivo Zrno 

11. Darko Lazar 

 

SJEDNICI NISU NAZOĈNI: 

1. Gordana Kalajţić 

2. Boţo Mitrović 

3. Marina Glavota 

4. Zdravko Ţivković 

5. Hrvoje Hefer 

6. Bernard Bestvina 

 

Sjednici su takoĊer nazoĉni: Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, Ţeljko Mamić, viši 

savjetnik , Krešimir Crnković i Tomislav Kuna, viši struĉni suradnici.  

Predsjednik Općinskog vijeća upoznao je nazoĉne sa predloţenim dnevni redom kako slijedi: 

 

D N E V N I   RE D  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 02. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin 

2. Donošenje Odluke o stavljanju u mirovanje mandata ĉlana Općinskog vijeća Općine 

Ĉepin 

3. Donošenje Rješenja o verifikaciji mandata zamjenice ĉlana Općinskog vijeća Općine 

Ĉepin 

4. Donošenje Rješenja o osnivanju Odbora za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

5. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Stoţera zaštite i spašavanja Općine Ĉepin 

6. Donošenje Programa mjera protupoţarne zaštite u sezoni 2013. godine na podruĉju 

Općine Ĉepin 

7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o prikljuĉenju na komunalne 

vodne graĊevine 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu Općine 

Ĉepin 

9. Razno 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je usvojilo predloţeni dnevni red. 



TOĈKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 02. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

        OPĆINE ĈEPIN 

 

Vijećnik Galir imao je primjedbu da zamjenik naĉelnika Ivan Ţeravica nije naveden u 

nazoĉnima na sjednici. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je usvojilo zapisnik sa svoje 02. sjednice, s 

navedenom dopunom. 

 

TOĈKA 2. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU U MIROVANJE MANDATA 

        ĈLANA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE ĈEPIN 

 

Vijećnik Ivo Zrno, predsjednik Mandatnog povjerenstva, upoznao je nazoĉne kako je vijećnik 

Zvonimir Mihaljević pismeno podnio zahtjev za stavljanje svog mandata u mirovanje, te 

sukladno Zakonu kao zamjenu predloţio prvu slijedeću osobu s liste Laru Liović-Nadaţdi. 

 

TOĈKA 3. DONOŠENJE RJEŠENJA O VERIFIKACIJI MANDATA ZAMJENICE  

        ĈLANA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE ĈEPIN 

 

Općinsko vijeće primilo je na znanje informaciju o novoj ĉlanici vijeća, te je gĊa. Lara 

Liović-Nadaţdi dala prisegu. 

 

TOĈKA 4. DONOŠENJE RJEŠENJA O OSNIVANJU ODBORA ZA STATUT,  

        POSLOVNIK I NORMATIVNU DJELATNOST 

 

Predsjednik vijeća upoznao je nazoĉne s potrebom osnivanja Odbora, rekavši kako se 

predsjednik Odbora bira iz redova vijećnika, a ostali ĉlanovi iz redova društvenog, kulturnog, 

znanstvenog i politiĉkog ţivota općine. 

Vijećnik Mirko Janković za predsjednicu Odbora predloţio je vijećnicu Ivanu Blaţević. 

Predsjednik Vijeća predloţio je za ĉlanove Odbora: Iliju Pavića, Krešimira Crnkovića, Denisa 

Rajteka i Ţeljka Jovanovića. 

Općinsko Vijeće jednoglasno je donijelo 

RJEŠENJE 

o osnivanju Odbora za Statut, Poslovnik i  

normativnu djelatnost 

Osniva se Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost u sastavu: Ivana Blaţević, 

predsjednik, Ilija Pavić, ĉlan, Krešimir Crnković, ĉlan, Denis Rajtek, ĉlan i Ţeljko Jovanović, 

ĉlan. 

 

TOĈKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU STOŢERA ZAŠTITE I  

        SPAŠAVANJA OPĆINE ĈEPIN 

 

Predsjednik Vijeća upoznao je nazoĉne sa prijedlogom ĉlanova Stoţera, ĉiji je sastav zakonski 

determiniran. U Stoţer se predlaţu: 

1. Robert Periša, zamjenik općinskog naĉelnika  predsjednik, 

2. Josip Sić, direktor komunalnog društva „Urednost“  ĉlan 

3. Zlatko Pakšec, naĉelnik Policijske postaje Ĉepin  ĉlan   

4. Ivan NaĊ, predsjednik DVD-a Ĉepin    ĉlan 

5. Josip Karaĉić, predsjednik Crvenog kriţa Ĉepin  ĉlan 

6. Krešimir Erk, DUZS Podruĉni ured ZS Osijek  ĉlan 

7. Marinko Gavran, Veterinarska stanica Ĉepin  ĉlan 



8. Draţen Arnold, Dom zdravlja Ĉepin    ĉlan 

Svi predloţeni kandidati dali su svoj pristanak. 

Općinsko Vijeće prihvatilo je prijedlog predsjednika Vijeća, te jednoglasno donijelo 

ODLUKU 

o osnivanju i imenovanju Stoţera zaštite i spašavanja Općine Ĉepin 

(Odluka se prilaţe Zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 

TOĈKA 6. DONOŠENJE PROGRAMA MJERA PROTUPOŢARNE ZAŠTITE U SEZONI 

        2013. GODINE NA PODRUĈJU OPĆINE ĈEPIN 

 

Predsjednik vijeća upoznao je nazoĉne s ovom toĉkom. 

Vijećnik Galir smatra, ako se radi o ţetvi,  Program se trebao donijeti ranije. 

Vijećnik Zrno postavio je pitanje vezano uz Operativno zapovjedništvo, koje po ovom 

Programu treba imenovati Vijeće. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je usvojilo 

PROGRAM  

mjera protupoţarne zaštite u sezoni 2013. godine 

na podruĉju Općine Ĉepin 

(Program se prilaţe Zapisniku  i njegov je sastavni dio) 

 

TOĈKA 7. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

        PRIKLJUĈENJU NA KOMUNALNE VODNE GRAĐEVINE 

 

S ovom toĉkom vijećnike je upoznao struĉni suradnik Tomislav Kuna, naglasivši kako se 

mijenja mogućnost roka otplate sa 24 na 60 mjeseci, te da bi se po novom prijedlogu 

odobravao popust od 15% za jednokratno plaćanje. 

Općinski naĉelnik naglasio je kako se ovim prijedlogom pokušava ljudima izići u susret što 

duljim rokom otplate, iz razloga što se svi mještani gdje postoji odreĊena infrastruktura po 

zakonu na istu moraju i prikljuĉiti. 

Vijećnik Janković smatra da ima jako puno ljudi koji kao socijalni sluĉajevi neće imati 

mogućnosti platiti prikljuĉenje na vodne graĊevine. 

Predsjednik vijeća naglašava kako su prikljuĉenja propisana zakonom, te  se isti mora 

provoditi. Drţava propisuje zakone, a provode ih niţa tijela. 

Vijećnik Mioĉ istiĉe kako obavezno treba obavijestiti graĊane kako su duţni prikljuĉiti se na 

komunalne vodne graĊevine. 

U raspravi su sudjelovali: M. Janković, D. Arnold, L. Liović-Nadaţdi, J. Mioĉ, K. Crnković, 

V. Pavleković, Ţ. Mamić, I. Galir, D.Tonkovac. 

Predsjednik Vijeća zaduţuje naĉelnika i struĉne sluţbe da u suradnji s Mjesnim odborima 

obavijeste mještane kako su se duţni prikljuĉiti na komunalnu infrastrukturu. 

Općinsko vijeće općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o prikljuĉenju na vodne graĊevine 

(Odluka se prilaţe Zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 

TOĈKA 8. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

        KOMUNALNOM DOPRINOSU OPĆINE ĈEPIN 

 

Viši struĉni suradnik Kuna objasnio je nazoĉnima kako do promjene odluke dolazi, zbog 

isteka roka za podnošenje zahtjeva za legalizaciju, odnosno cijene komunalnog doprinosa 



vraćaju se „na staro“. Po ovoj odluci omogućiti će se obroĉno plaćanje do 36 mjeseci, a za 

jednokratnu uplatu odobrava se popust od 15%. 

U raspravi su sudjelovali: J. Mioĉ, I. Galir, K. Crnković, T. Kuna, V. Pavleković. 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

Općine Ĉepin 

(Odluka se prilaţe Zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 

TOĈKA 9. RAZNO 

 

Predsjednik vijeća informirao je nazoĉne kako je općinski naĉelnik dobio informacije u 

Vodovodu-Osijek i Hrvatskim vodama, a i sam kao ĉlan Nadzornog odbora Vodovoda ima 

informacije kako je Projekt Osijek prihvaćen u Briselu. Projekt je vrijedan 73 miliona eura, od 

ĉega 9 mil.eura dobiva Ĉepin. Od ukupne vrijednosti projekta (73 mil.) 50 miliona su sredstva 

EU, ostatak financiraju Hrvatske vode, resorno ministarstvo i ţupanija). Općina Ĉepin u 

Projektu će sudjelovati s 5 miliona kuna (7,2%). Budući da je natjeĉaj kompliciran, 

pretpostavlja se da će radovi na sekundarnoj kanalizacijskoj mreţi zapoĉeti u drugom 

tromjeseĉju 2014. godine. Rok za izvršenje kompletnih radova je 3 godine. Istiĉe kako Općina 

u svom Proraĉunu u naredne tri godine  mora osigurati svoj dio sredstava. 

Vijećnik Zrno istiĉe kako Općina mora ozbiljno shvatiti svoj dio obveze, jer će u protivnom 

morati platiti  cjelokupnu investiciju. 

Viši savjetnik Mamić istiĉe kako će troškovi Općine biti veći od 7,2 %, zbog dodatnih 

troškova: troškovi nadzora, pravnih sluţnosti, energetske suglasnosti. 

Općinski naĉelnik upoznao je nazoĉne kako su Hrvatske vode obećale financirati u 100% 

iznosu izradu projektne dokumentacije za sekundarnu vodovodnu mreţu u ulicama gdje nema 

vode. 

Vijećnik Mioĉ predlaţe izradu projektne dokumentacije za osvjetljenje igrališta NK Ĉepin, 

koje je trenutno nedovoljno osvijetljeno. U raspravi su sudjelovali: I. Zrno, I. Galir, J. Mioĉ, 

D. Tonkovac  i D. Arnold. 

Vijećnik Mirko Janković smatra kako previše proraĉunskih sredstava odlazi na socijalne 

potrebe, ljudima koji to moţda i ne zasluţuju. 

Odgovore su dali predsjednik Vijeća, str.suradnik Mamić, K. Crnković. 

Vijećnik Galir napominje kako je obećana sjednica s temom „Urednost“. 

Odgovor je dao predsjednik Vijeća. 

 

Sjednica je zakljuĉena u 20,40 sati. 

 

ZAPISNIĈAR: 

Lidija Tolj        PREDSJEDNIK 

              OPĆINSKOG VIJEĆA 

KLASA: 021-05/13-01/19          Draţen Arnold, dr. med. 

URBROJ: 2158/05-13-1 

 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

 

1. Josip Đimber _____________________ 

 

2. Ivan Galir  _____________________ 

 



 


